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Zápis 
Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů 

 
z 1.ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 3. listopadu 
2014 od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 21 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluveni: 0 
 
1) Zahájení 
Před zahájením zasedání bylo členům zastupitelstva města při prezenci předáno osvědčení o 
zvolení členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. Po zaznění hymny zahájila 
zasedání RSDr. Anna Štelmáková. Uvítala všechny přítomné zastupitele i veřejnost. 
Konstatovala, že všichni zastupitelé převzali Osvědčení o zvolení členem Zastupitelstva 
města Tachov a převzetí stvrdili svým podpisem.  
Předsedající RSDr. Štelmáková konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v 
souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, 
konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo 
hlasování. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Městského 
úřadu Tachov zveřejněna v souladu se zákonem. Současně byla zveřejněna na „elektronické 
úřední desce“. 
Předsedající RSDr. Štelmáková konstatovala, že přítomno je všech 21 členů zastupitelstva, 
takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
 
 
 
2) Složení slibu členů zastupitelstva 
Předsedající RSDr. Štelmáková v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala přítomné 
členy zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornila přítomné 
členy zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek 
zánik mandátu. 
Složení slibu proběhlo tak, že JUDr. Uhlík přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 
obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 
vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 
republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu pronesením 
slova „slibuji“, podáním ruky předsedajícímu a podpisem na připraveném archu. 
Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
Předsedající vyslovila přesvědčení, aby jediným cílem nového zastupitelstva bylo blaho města 
a jeho obyvatel. 
 
Zastupitelé vzali na vědomí složení slibu všemi 21 členy zastupitelstva města dle ust. § 69 
odst. 2 zákona o obcích. 
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3) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 
Zapisovatelkou byla jmenována Bc. Michaela Mrázová. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni: Bc. Bočan a paní Vaňková. 
 
 
 
4) Schválení programu  
 
RSDr. Štelmáková připomněla, že se všichni zastupitelé řídí platným Jednacím řádem 
ustavujícího Zastupitelstva města Tachova, který všichni obdrželi písemně. 
Dotázala se, zdali má někdo návrh na doplnění nebo případnou změnu programu.  
Nikdo se nepřihlásil a tak navrhla doplnit program o volbu návrhové komise. Návrh byl přijat 
jednomyslně. 
Poté seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně v následujícím pořadí: 
 
1) Zahájení 
2) Složení slibu členů zastupitelstva 
3) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 
4) Schválení programu 
5) Volba volební komise 
6) Volba starosty, místostarosty a členů rady města 

a) určení počtu místostarostů 
b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 

neuvolnění 
c) určení způsobu volby starosty, místostarosty a členů rady města 
d) volba starosty 
e) volba místostarosty 
f) volba členů rady města 

7) Zřízení finančního a kontrolního výboru 
a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
b) volba předsedy finančního výboru 
c) volba předsedy kontrolního výboru 

8) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
9) Organizační záležitosti 
10) Diskuse, závěr. 
 
 
 
5) Volba volební a návrhové komise  
 
Do volební komise byli navrženi a 20-ti hlasy schváleni Mgr. Petr Vrána jako předseda, 
Božena Vaňková a Mgr. Petra Braunová. Hlasování se zdržel Mgr. Vrána. 
 
Poté byli navrženi a 19-ti hlasy schváleni do návrhové komise: p. Libor Větrovský jako 
předseda, p. Radovan Minich a Mgr. Radek Červený. Hlasování se zdržel p. Větrovský a p. 
Minich. 
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6) Volba starosty, místostarosty a členů rady města 
 
a) určení počtu místostarostů 

Předsedající RSDr. Štelmáková navrhla počet místostarostů města na dva. 
Vyzvala zastupitele k přednesení návrhů. 
Zastupitelé jednomyslně určili počet místostarostů města na dva. 
 

b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 
neuvolnění 

RSDr. Štelmáková navrhla, aby starosta, ostatní členové rady a zastupitelstva města (mimo 
místostarostů) vykonávali funkce jako dlouhodobě neuvolnění. 
Vyzvala zastupitele k přednesení návrhů. 
Pan Sklenář podal návrh za ODS, aby funkci dlouhodobě neuvolnění vykonávali pouze 
ostatní členové rady a zastupitelstva, vyjma starosty. 
Pro protinávrh pana Sklenáře hlasovalo 10 zastupitelů, proti hlasovalo 11 zastupitelů. Návrh 
nebyl přijat. 
 
Zastupitelé určili funkce, které budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 
neuvolnění: starosta, ostatní členové rady a zastupitelstva města (mimo místostarostů). Pro 
tento návrh hlasovalo 11 zastupitelů, proti hlasovalo 10 zastupitelů. 
 
Dále předsedající navrhla, aby oba místostarostové města vykonávali funkci jako dlouhodobě 
uvolnění.  
Jiný návrh podán nebyl.  
 
Zastupitelé určili funkce, které budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 
uvolnění: oba místostarostové města. Pro návrh hlasovalo 15 zastupitelů, 6 zastupitelů se 
zdrželo hlasování. 
 
Poté předsedající RSDr. Štelmáková předala slovo předsedovi volební komise, Mgr. Vránovi. 
 

c) určení způsobu volby starosty, místostarosty a členů rady města 
Mgr. Vrána, předseda volební komise, konstatoval, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, 
probíhá volba starosty, místostarostů a členů rady města aklamací, neboli veřejným 
hlasováním. 
Vyzval zastupitele k přednesení jiných návrhů. 
Pro protinávrh Ing. Soukupa, aby hlasování probíhalo tajnou volbou, hlasovalo 10 zastupitelů,  
11 zastupitelů hlasovalo proti. Návrh nebyl přijat. 
 
Zastupitelé 11-ti hlasy schválili, že volba starosty, místostarostů a členů rady města bude 
provedena aklamací. Proti hlasovalo 10 zastupitelů. 
 

d) volba starosty 
Mgr. Vrána vyzval zastupitele k přednesení návrhů na funkci starosty.  
Paní Vaňková za ČSSD navrhla zvolit do funkce starosty p. Jiřího Stručka, který kandidaturu 
přijal.  
Mgr. Hrůšová za ANO navrhla zvolit do funkce starosty Mgr. Františka Meinla, který rovněž 
kandidaturu přijal.  
Pro návrh zvolit do funkce starosty Mgr. Františka Meinla hlasovali 4 zastupitelé, 17 
zastupitelů hlasovalo proti. 
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Pro návrh zvolit do funkce starosty města p. Jiřího Stručka hlasovalo 15 zastupitelů, 6 
zastupitelů hlasovalo proti. 
Mgr. Vrána konstatoval, že zastupitelé zvolili starostou města p. Jiřího Stručka. 
Mgr. Vrána a předsedsající RSDr. Štelmáková poblahopřáli právě zvolenému starostovi ke 
zvolení do funkce. Panu starostovi byl předán „řetěz-odznak se státním znakem“ a vedení 
dalších bodů jednání zastupitelstva. 
Pan starosta poděkoval jak zastupitelům, tak občanům města Tachova, kteří ho podpořili ve 
volbách. Dal své slovo, že bude dělat pro město to, co bude v jeho silách a že rád naváže na 
dobrou práci jeho předchůdce. 
 

e) volba místostarostů 
Mgr. Vrána vyzval zastupitele k přednesení návrhů na funkci statutárního místostarosty.  
RSDr. Štelmáková podala návrh za KSČM zvolit do funkce prvního místostarosty Ing. 
Václava Svobodu. Ten kandidaturu přijal.  
Mgr. Vránová podala návrh za ODS zvolit do funkce prvního místostarosty Pavla Sklenáře, 
který rovněž kandidaturu přijal.  
Pro návrh zvolit do funkce prvního místostarosty p. Sklenáře hlasovalo 9 zastupitelů, proti 
hlasovalo 12 zastupitelů. Návrh nebyl přijat. 
Pro návrh zvolit do funkce prvního místostarosty Ing. Václava Svobodu hlasovalo 11 
zastupitelů, hlasování se zdrželi 3 zastupitelé a to p. Sklenář, Mgr. Vrána a Mgr. Vránová, 
proti hlasovalo 7 zastupitelů a to Mgr. Meinl, Mgr. Hrůšová, p. Minich, Mgr. Braunová, Bc. 
Bočan, Ing. Soukup a p. Větrovský.  
Mgr. Vrána konstatoval, že zastupitelé zvolili statutárním místostarostou města Ing. Václava 
Svobodu, který bude zastupovat starostu v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy starosta 
nevykonává funkci.  
Ing. Svoboda rovněž vyslovil poděkování jak zastupitelům, tak občanům města. Slíbil, že 
bude nadále pokračovat v práci, kterou začali s bývalým vedením města v minulých 
obdobích. 
 
Dále vyzval Mgr. Vrána zastupitele k přednesení návrhů na funkci druhého místostarosty. 
Návrh na druhého místostarostu podala paní Vaňková za ČSSD a to na Mgr. Janu Hrčkovou, 
která kandidaturu přijala.  
Mgr. Hrůšová podala návrh za ANO, zvolit do funkce druhého místostarosty Mgr. Meinla, 
který rovněž kandidaturu přijal.  
Pro návrh zvolit do funkce druhého místostarosty Mgr. Meinla hlasovali 4 zastupitelé a to  
Mgr. Meinl, Mgr. Braunová, Mgr. Hrůšová a p. Minich, proti hlasovalo 17 zastupitelů. Návrh 
nebyl přijat. 
Pro návrh zvolit do funkce druhého místostarosty Mgr. Hrčkovou hlasovalo 17 zastupitelů, 
proti hlasovali 4 zastupitelé a to Mgr. Meinl, Mgr. Braunová, Mgr. Hrůšová a p. Minich. 
Mgr. Vrána konstatoval, že zastupitelé zvolili místostarostkou města Mgr. Janu Hrčkovou. 
Mgr. Hrčková vyslovila poděkování za projevenou důvěru s tím, že bude svoji práci dělat 
stejně tak poctivě a dobře jako se snažila dělat svojí dosavadní práci ve škole na Světcích. 
Všem zastupitelům popřála, aby se dařilo. 
 

f) volba členů rady města 
Mgr. Vrána podal návrh na stanovení počtu členů rady města na 7 členů. 
Jiný návrh nebyl přednesen. 
Na návrh Mgr. Vrány zastupitelé jednomyslně stanovili počet členů rady města na 7 členů. 
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Dále Mgr. Vrána vyzval zastupitele, aby předložili návrhy na členy rady města. Doplnil, že 
starosta a oba místostarostové se stali v souladu s ustanovením § 99 odst. 3 zákona o obcích 
členy rady města. 
RSDr. Štelmáková za KSČM podala návrh na Ing. Václava Smihrodského. Ten kandidaturu 
přijal.  
Paní Vaňková  za ČSSD podala návrh na Ing. Františka Heřmana, který rovněž kandidaturu 
přijal.  
Mgr. Hrůšová za ANO podala návrh na Mgr. Františka Meinla, ten kandidaturu rovněž přijal. 
Mgr. František Meinl za ANO podal návrh na p. Radovana Minicha a Mgr. Petru Braunovou. 
Pan Minich kandidaturu nepřijal, Mgr. Braunová kandidaturu přijala. 
Mgr. Braunová za ANO podala návrh na Mgr. Evu Hrůšovou, která kandidaturu přijala. 
Pro návrh zvolit Mgr. Hrůšovou za členku rady města hlasovali 4 zastupitelé, proti hlasovalo 
17 zastupitelů. Návrh nebyl přijat. 
Pro návrh zvolit Mgr. Braunovou za členku rady města hlasovalo 15 zastupitelů, Mgr. Vrána 
se zdržel hlasování a 5 zastupitelů hlasovalo proti. 
Pro návrh zvolit Mgr. Meinla za člena rady města hlasovalo 15 zastupitelů, Bc. Bočan se 
zdržel hlasování a 5 zastupitelů hlasovalo proti. 
Pro návrh zvolit Ing. Heřmana za člena rady města hlasovalo 18 zastupitelů, 3 zastupitelé 
hlasovali proti. 
Pro návrh zvolit Ing. Smihrodského za člena rady města hlasovalo 11 zastupitelů, proti 
hlasovalo 10 zastupitelů. 
Jako další členy rady města zastupitelé zvolili Mgr. Petru Braunovou, Mgr. Františka Meinla,  
Ing. Františka Heřmana a Ing. Václava Smihrodského. 
 
Mgr. Vrána ukončil bod jednání a předal slovo panu starostovi. 
Pan starosta poděkoval za vedení předchozích bodů předsedající RSDr. Štelmákové a Mgr. 
Vránovi, předsedovi volební komise. 
 
 
 
7) Zřízení finančního a kontrolního výboru  

a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
Pan starosta úvodem tohoto bodu informoval o povinnosti ze zákona zřídit finanční  
a kontrolní výbor, neboť funkční období členů výborů předchozího zastupitelstva zaniklo. 
Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý. Členy výboru mohou být 
členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru musí být člen zastupitelstva. 
Členy kontrolního nebo finančního výboru nemohou být starosta, místostarosta, tajemník 
obecního úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadu.  
Pan starosta podal návrh na schválení maximálního počtu členů obou výborů zastupitelstva a 
to na počet 5 členů. Jiný návrh podán nebyl.  
Zastupitelé jednomyslně schválili maximální počet členů výborů zastupitelstva města na 5. 
 

b) volba předsedy finančního výboru 
Pan starosta doplnil, že nově zvolení předsedové finančního a kontrolního výboru budou 
přijímat v mezidobí přihlášky zastupitelů a zastupitelek, kteří by chtěli v některém z těchto 
výborů pracovat. Na příštím zasedání zastupitelstva, které se bude konat 17. prosince 2014, 
by byla provedena volba jednotlivých členů těchto výborů. 
Poté vyzval zastupitele k přednesení návrhů na předsedu finančního výboru. 
Pan starosta navrhl paní Alenu Malou jako předsedkyni finančního výboru zastupitelstva 
města. Paní Malá kandidaturu přijala. 
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Pan Větrovský za hnutí TOP 09 navrhl zvolit do funkce Bc. Vladimíra Bočana, který rovněž 
kandidaturu přijal. 
Pro návrh zvolit do funkce předsedy finančního výboru zastupitelstva města Bc. Bočana 
hlasovalo 8 zastupitelů, 10 zastupitelů hlasovalo proti, hlasování se zdrželi 3 zastupitelé a to 
paní Malá, p. Minich a Bc. Bočan. 
Pro návrh zvolit do funkce předsedkyně finančního výboru zastupitelstva města paní Malou 
hlasovalo 11 zastupitelů, zdržel se Mgr. Meinl a 9 zastupitelů hlasovalo proti. 
Pan starosta konstatoval, že zastupitelé zvolili předsedkyní finančního výboru zastupitelstva 
města paní Alenu Malou.  
 

c) volba předsedy kontrolního výboru 
Pan starosta vyzval zastupitele k přednesení návrhů na předsedu kontrolního výboru.  
Návrh na předsedu kontrolního výboru podal za hnutí TOP 09 Bc. Bočan a to na Ing. Romana 
Soukupa, který kandidaturu přijal. Jiný návrh podán nebyl.  
Zastupitelé zvolili 19-ti hlasy Ing. Františka Soukupa jako předsedu kontrolního výboru,  
2 zastupitelé se zdrželi hlasování a to p. Minich a Ing. Soukup. 
Pan starosta všem zvoleným poblahopřál.  
 
 
 
8) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
 
Na návrh pana starosty schválili zastupitelé jednomyslně dle Nařízení vlády č. 37/2003 Sb.,  
o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstva, v platném znění, odměny za výkon 
funkce neuvolněným členům zastupitelstva města takto : 
 

1) neuvolněný starosta města – 0,5 násobek výše měsíční odměny stanovené podle 
přílohy č.1 k nařízení vlády pro uvolněného člena zastupitelstva, který vykonává 
funkci starosty, 

2) ostatní neuvolnění členové zastupitelstva města – měsíční odměna v maximální výši 
stanovené nařízením vlády pro neuvolněné členy zastupitelstva města, 

3) v případě souběhu nároků za výkon funkcí (člen rady, předseda výboru nebo komise, 
člen výboru nebo komise) přísluší členu zastupitelstva ta měsíční odměna, která je 
stanovena jako nejvyšší (odměny se nesčítají), 

4) měsíční odměny se poskytují od 4.11.2014.   
 
 
 
9) Organizační záležitosti. 
Na návrh pana starosty zastupitelé jednomyslně schválili podpisová práva k finančním 
operacím města pro nově zvoleného starostu a oba místostarosty. 
Připomínky ani návrhy na změny vzneseny nebyly.  
 
Dále na návrh pana starosty zastupitelé jednomyslně pověřili  paní Boženu Vaňkovou, členku 
zastupitelstva města 

1) k přijímání prohlášení o vstupu do manželství ve smyslu § 11a odst. 1 písm. a)  
zák.č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících 
zákonů, ve znění pozdějších předpisů. 
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2) současně, ve smyslu § 108 odst. 2 zák.č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, stanovuje, že může při významných příležitostech a občanských obřadech 
užívat závěsný odznak (odznak se státním znakem). 

Tyto úkony jsou současně dle zákona svěřeny i starostovi a oběma místostarostům města.  
 
Na návrh pana starosty vzali zastupitelé jednomyslně na vědomí, že:  

a) rozšířené jednání rady města ve věci přípravy rozpočtu pro rok 2015 se bude konat  
ve středu 19.11.2014 od 17,00 hod. v zasedací místnosti MěÚ 
 

b) nejbližší zasedání zastupitelstva města se bude konat ve středu 17.12.2014   
od 18,00 hod. v kině Mže, Hornická 1695, Tachov. 

 
c) první jednání rady města se uskuteční ve pondělí 10.11.2014 od 15,00 hod. v zasedací 

místnosti MěÚ. 
 
 
 
10) Diskuse, závěr. 
Pan starosta otevřel diskuzi. Žádný ze zastupitelů se o slovo nepřihlásil. 
 
Z řad občanů zazněl dotaz: „Došlo ke koalici s hnutím ANO? V tisku bylo uvedeno něco 
jiného?“ 
Pan starosta odpověděl, že v Radě města Tachova je poměrné zastoupení odpovídající 
výsledku voleb, což znamená 3 zástupci ČSSD, 2 zástupci KSČM a 2 zástupci hnutí ANO. 
Můžeme hovořit o koalici, i když někdo může mít jiný názor.  
Mgr. Hrůšová za hnutí ANO doplnila, že nebyla uzavřena písemná koalice, byla jen ústní 
dohoda. To, že navrhli kandidáty, kteří prošli do rady města, nebylo na základě koaliční 
dohody. 
Není jejich cílem něco bojkotovat, tak jak to při hlasování nejspíš vypadalo, ale hlasovalo se o 
určitých postech. Spolupráce bude muset samozřejmě fungovat. 
 
Další dotaz vznesl pan Klíma: „Proč Tachov zůstává u dvou místostarostů a proč v tak 
velkém městě jako je Tachov, máme neuvolněného starostu? 
Pan starosta odpověděl, že není nic výjimečného mít dva místostarosty, funguje to tak i 
v jiných městech. Starosta a dva místostarostové působili ve vedení města i do této chvíle.  
Co se týče funkce starosty, ta je v současné době jako funkce neuvolněná, což znamená, že 
oba místostarostové jsou tedy uvolnění. Je pravda, že zůstávám i náměstkem hejtmana 
Plzeňského kraje, ale myslím si, že to pro Město Tachov nemusí být špatná varianta. Za ta 
léta jsem se snažil pracovat ve prospěch města a na tom se nic nemění. Město u mě vždy bylo 
na prvním místě, uvedl pan starosta Struček. 
 
Jako další se dotazoval pan Souhrada: „Proč tedy nebyla uzavřena koalice s hnutím ANO?“ 
Starosta vysvětlil průběh, kdy a jak se rozhodli s Mgr. Hrůšovou, že do médií zveřejní pouze 
jména místostarostů a starosty, nikoliv členů rady města. Nakonec nedospěli k podpisu 
koaliční smlouvy, ale ústní dohoda byla dle jeho názoru dodržena.  
 
Mgr. Hrůšová upřesnila důvod, který je vedl k nepodepsání koaliční smlouvy: „Na něčem 
jsme se domlouvali, poté byly vzneseny návrhy, které byly pro hnutí ANO neakceptovatelné, 
požadovali jsme změnu, která nenastala.“ Proto je výsledek takový, jaký je. 
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Pan Souhrada vznesl další dotaz na pana starostu: „Jedná se o celou dobu funkčního období 
pro neuvolněného starostu nebo jen o nějakou část?“ 
Pan starosta vysvětlil, že se jedná o prozatímní období, což jsou 2 roky, čili období, ve kterém 
je ve funkci uvolněný pro Plzeňský kraj. 
 
Jako další vystoupila Ing. et Ing. Bc. Rubáková.  
Dotázala se Mgr. Hrůšové, jestli je v koalici nebo v opozici?  
Mgr. Hrůšová odpověděla, že jsou v opozici a nejsou v koalici.  
Dále se dotázala pana starosty, jak si představuje do budoucna, že bude 2 roky vykonávat 
funkci neuvolněného starosty. Protože všichni vědí, jak je práce náměstka na kraji náročná. 
Představa lidí v Tachově je taková, že by tady měl starosta fungovat na 100%. Uvažujete o 
tom, že po 2 letech tady v Tachově skončíte nebo zůstanete? 
Pan starosta znovu zopakoval, že na kraji zůstane do té doby, než dokončí mandát na 
Plzeňském kraji a pak může nastat situace, že se starosta stane uvolněným a jeden 
z místostarostů bude vykonávat funkci jako neuvolněný.  
Dále se Ing. et Ing. Bc. Rubáková dotázala, jak často bude pan starosta v Tachově a jak 
v Plzni? 
Pan starosta odpověděl, že jeho představa je taková, že maximální možnou dobu bude 
v Tachově. Čas ukáže, jak to budu zvládat, nejhůř na tom bude asi moje rodina, dodal pan 
starosta. 
Na závěr popřála Ing. et Ing. Bc. Rubáková hodně úspěchů nově zvoleným zastupitelům. 
 
Mgr. Hrčková vyslovila názor, že je pan starosta zvyklý už roky pracovat naplno a svůj 
veškerý volný čas věnovat záležitostem ve městě. A za tu dobu, co působí pan starosta na 
Plzeňském kraji jako radní, jsme to mohli poznat ve městě, na nemalou část bylo totiž 
přispěno z krajského rozpočtu. Je dobré a uvažuje se o tom, že by povinně všichni starostové 
měli být v krajském zastupitelstvu, aby mohli hájit zájmy obcí přímo a nemuseli informace 
zprostředkovávat nějakými jednáními. Vyzvala občany, aby když budou mít připomínky či 
návrhy, nebáli se vystoupit na veřejných jednání zastupitelstev.  
 
Ing. Soukup za sdružení TOP 09 vyslovil názor, že se jim též nelíbí souběh funkcí starosty. 
Předpokládají, že to bude velice těžké, ale proč nevyužít toho, že je pan starosta současně 
náměstkem hejtmana na kraji. Pro Tachov to bude dobré. Doufá, že v případě dalšího zvolení 
na kraji, funkci pan starosta odmítne a bude se naplno věnovat Tachovu. 
 
Jako další z řad veřejnosti vystoupil pan Josef Šito. Vyslovil názor, že to, že je pan starosta 
současně i v Plzni, je pro Tachov přínosem. Žádný střet zájmu to není. 

PaedDr. Krumer poprosil občany, aby se stali aktivními občany Města Tachova a podávali 
své náměty a doporučení zastupitelstvu města. Budou potřeba pro příští programové období. 
Pro léta budoucí již zastupitelé Program rozvoje Města Tachov do roku 2020 schválili. 
Poděkoval za spolupráci bývalému zastupitelstvu, starostovi Mgr. Macákovi a dobrovolným 
neziskovým organizacím. Věří, že se nově zvolenému zastupitelstvu podaří pokračovat v té 
práci pro město. 

Vzhledem k tomu, že se již nikdo další o slovo nepřihlásil, ukončil pan starosta diskuzi  
a předal slovo p. Větrovskému, předsedovi návrhové komise 
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Návrh na usnesení přednesl p. Libor Větrovský s tím, že o všech bodech bylo hlasováno 
samostatně.  
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání zastupitelstva  
v 19:10 hodin.  
 
 
 
………………………       ……………………… 

 Ing. Václav Svoboda                 Jiří Struček 

       místostarosta                                         starosta  

 
 
 
ověřovatelé: 

 

.................................. 

 

................................. 


